

No. 3850. CONVENTION ON THE RECOVERY ABROAD OF MAINTENANCE. OPENED FOR SIGNATURE AT NEW YORK ON 20 JUNE 1956¹

N° 3850. CONVENTION SUR LE RECOUVREMENT DES ALIMENTS À L'ÉTRANGER. OUVERTE À LA SIGNATURE À NEW YORK LE 20 JUIN 1956¹

OBJECTION to paragraph 1 of the reservations made by Tunisia on accession

Notification received on:

5 February 1969

POLAND

Note by the Secretariat: In a communication received on 13 February 1969, the Government of Brazil notified the Secretary-General, in accordance with paragraph 3 of article 2 of the Convention, that the Procuradoria Geral da Republica (Attorney General's Office) had been designated to act as its transmitting and receiving Agency in place of the Procuradoria Geral do Distrito Federal in Brasilia, which had been previously designated.

OBJECTION au paragraphe 1 des réserves formulées par la Tunisie lors de l'adhésion

Notification reçue le:

5 février 1969

POLOGNE

Note du Secrétariat: Suivant communication reçue le 13 février 1969, le Gouvernement brésilien a notifié au Secrétaire général, conformément à l'article 2, paragraphe 3, de la Convention, que la Procuradoria Geral da Republica (Bureau du Procureur général) avait été désignée pour exercer les fonctions d'autorité expéditrice et d'institution intermédiaire en lieu en place de la Procuradoria Geral do Distrito Federal de Brasilia, anciennement désignée.

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 268, p. 3; for subsequent actions relating to this Convention, see references in Cumulative Indexes Nos. 3 to 7, as well as Annex A in volumes 565, 575, 633 and 649.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 268, p. 3; pour les faits ultérieurs concernant cette Convention, voir les références données dans les Index cumulatifs n°s 3 à 7, ainsi que l'Annexe A des volumes 565, 575, 633 et 649.